
JEGYZŐKÖNYV 

az Optimist Osztályszövetség 2020 évi 6. elnökségi ülés 

 

Időpont: 2020. szeptember 1. 11:30 óra 

Helyszín: online Zoom meeting 

Megjelentek:  Lackó Péter, elnök 

  Rutai Andrea, elnökségi tag 

  Siklósi Máté, elnökségi tag 

  Dénes Gábor, elnökségi tag  

  Veenstra Jelmer, elnökségi tag  

Levezető elnök: Lackó Péter,  

A jegyzőkönyv vezető: Lackó Péter 

 

Lackó Péter levezető elnök köszönt mindenkit, megnyitja az elnökségi ülést és megállapítja, 
hogy az elnökség határozatképes. 

Az elnök az előzetesen kiküldött napirendet ismerteti a tagokkal, akik mind a jegyzőkönyv 
vezetőjére, mind a napirendi pontokra vonatkozó javaslatokat egyhangúlag elfogadták.  

Napirendi pontok: 

1. EB csapathirdetés és felkészülés 
2. OP versenyrendelkezés javaslatok előkészítése az MVSZ felé 
3. Csapat OB 
4. Őszi OP program tervezése 
5. Egyéb: 

 Közgyűlés tapasztalatok 
 

1. számú napirendi pont: EB csapathirdetés és felkészülés 

Lackó Péter köszönti a résztvevőket és felkéri Dénes Gábort, hogy az EB előkészítésével 
kapcsolatban tájékoztassa az elnökségi tagokat. Dénes Gábor elmondta, hogy az IODA által 
felajánlott plusz 3 versenyző indulását az esemény honlapján megerősítette, amelyet 
augusztus végével a szervezők visszaigazoltak. Véglegesítése majd a nevezési díj 
befizetésével történik, amelyhez várjuk a számla megküldését.  

Továbbá kérdéseket tettünk fel a szervezők felé, hogy a megemelt versenyző szám esetén, 
illetve a COVID helyzet kapcsán tartható-e, hogy két nemzet (adott esetben 20 versenyző) 
van egy motorosban. Tovább lehetséges-e plusz 1 fő edző részvételének biztosítása a 
megemelt versenyzőszámot figyelembe véve? Az IODA technikai bizottsága és szervezők a 
héten üléseznek, és a kérdéseinkre várhatóan 09.06-ig kapunk válaszokat. Az edző (vagy 
lehetőséges további edző), illetve a csapatvezető kijelölésére a válasz beérkezését követően 
kerülhet sor. 

Addig is az Elnökség felkéri az érintett edzőket, hogy tegyenek javaslatot 1 + opcionálisan 1 
fő edző, illetve 1 fő csapatvezető személyére. (felelős: Dénes Gábor, határidő:2020.09.06.) 



Dénes Gábor bemutatta az Elnökségnek a még 7 főre készített költségtervet, amely kapcsán 
az Elnökség a felkészülési program és költségterv újragondolása mellett döntött. Ennek 
kapcsán figyelembe kell venni a hatályba lépett szabályokat, azaz a szükséges tesztelések 
számát és költségét, illetve esetlegesen a karantén idejét. (felelős: Dénes Gábor, 
határidő:2020.09.06.) 

Az Elnökség egyetértett abban, hogy a válogató eredményeképpen az EB csapat 
kihirdetésre kerül, illetve egy szülői nyilatkoztatásra kerül sor a részvétel, a költségvállalás, 
illetve a COVID teszt vállalása tekintetében. (felelős: Lackó Péter és Siklósi Máté, határidő: 
2020.09.06.) 

Az edzői javaslat, a szervezők válaszai, illetve a szülői nyilatkozatok alapján az Elnökség 
09.07-én ülést tart az edző(k) és csapatvezető kijelölése, illetve a felkészüléshez szükséges 
döntések végett. 

2. számú napirendi pont: OP versenyrendelkezés javaslatok előkészítése az MVSZ felé 

A releváns módosítási javaslatokat (pl. átlagpont számítás) az OPOSZ a korábbi években 
már megtette. 

A Nádas Kupa kapcsán az Elnökség egyetértett abban, hogy a Nadás Kupa benne van az 
MVSz hivatalos versenynaptárában, így azok a versenyzők – akik csak Nádas Kupa 
versenyeken indulnak – szintén tagjai az OPOSZ-nak. Az ő esetükben is a versenyindulás 
feltétele az osztályszövetségi tagdíj befizetése.  

Siklósi Máté jelezte, hogy nem tartja szükségesnek a szabályok módosítását, hiszen az 
alapszabály egyértelműen fogalmaz abban a tekintetben, hogy az lehet az OPOSZ tagja 
versenyzőként, aki a díjat megfizeti, és az MVSZ hivatalos versenynaptárában lévő 
versenyre az adott évben, vagy az azt megelőző évben nevezett. Ennek alapján az 
alapszabály szerint egy csupán egy Nádas versenyen induló gyermek tag lehet, ha a díjat is 
megfizeti. 

Rutai Andrea javasolt, hogy az osztályszövetség döntsön abban a tekintetben, hogy 
stratégiailag szeretné-e, ha a Nádas versenyzői is az OPOSz tagjai lehetnének a tagdíj 
megfizetését követően attól függetlenül, hogy ranglistaversenyen vagy bajnokságon indultak-
e. 

Az OPOSZ elnöksége egyhangúlag (Igen:5 Nem:0 Tartózkodás:0) döntött arról, hogy a 
csak a Nádas Kupa versenyeken induló versenyzőket is az OPOSZ tagjaiként szeretné 
látni. 

3. számú napirendi pont: Csapat OB 

Az edzők részéről kérdésként merült fel, hogy a Csapat OB megrendezésre kerül-e? Rutai 
Andrea egyeztet a szervezőkkel a verseny megerősítése végett, amelyet továbbít az edzők 
felé. 

4. számú napirendi pont: Őszi OP program 

A Közgyűlésen felmerült, hogy az EB esetleges elmaradása esetén hazai őszi OP programot 
célszerű megvalósítani. 

Az Elnökség egyetértett abban, hogy a szervezőktől és az IODA-tól kapott válaszok 
ismeretében foglalkozik a kérdéssel. 

Egyéb: 

 Közgyűlés tapasztalatok 



Szintén a Közgyűlésen merült fel a 2020-as Pénzügyi terv újratervezésének 
szükségessége az EB elmaradás esetén. 

A pénzügyi tervezés az Elnökség feladata, amit jelentős módosítás esetén az Elnök a 
Közgyűlés elé terjeszt elfogadás/jóváhagyás céljából. Szükség esetén erre a Fűzfői 
ranglista verseny időpontjában kerülhet sor. 

Lackó Péter tájékoztatta az Elnökséget, hogy a ranglista, valamint a válogató állása 
az OB-t követő napon publikálásra került.  

Az Elnökség egyetértett abban, hogy a jegyzőkönyvek véleményezésére az OPOSZ 
elnökségén belül 1-2 napot biztosít. Visszajelzés hiányában azok elfogadottnak 
tekintendők, és nyilvánosságra hozhatóak. 

 Az Elnökség a 09.07-i ülésén áttekinti az időszakos és eseti feladatait, illetve azok 
elnökségi tagok között megosztását. 

 

Budapest, 2020. szeptember 1. 


